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45/2017                                                   
 

 
 
 

REUNIÓ REGIONAL 10-04-2017 
 
ABP LLEIDA: 
-Seguretat al perímetre de la comissaria: sabem que és un problema de la 
construcció de la mateixa, però ens agradaria saber quines mesures, eficients, tenen 
previstes de realitzar per a augmentar la seguretat ?. Parlant de seguretat, posaran 
un arc a la entrada de la comissaria ?, posarem en marxa la cinta per a mirar paquets 
que hi ha ?. Ens diuen que les nostres propostes per a millorar la seguretat, també 
són les seves; i ara depèn del Departament posar la solució més adient al problema. 
 
-Manca de fluorescents als vestidors, manca d’espai a l’interior de les guixetes, 
i manca d’espai general dels vestidors de Lleida. Ens diuen que s’han arreglat els 
fluorescents. En quant al problema d’espai és impossible arreglar-ho, per la qual cosa 
no es poden posar taquilles més grans. Afegeixen que l’edifici no es pot fer més gran. 
 
-Denegació PAP’S cap de setmana del torn de nits. “Hi hauria una instrucció verbal 
d’algun cap de Lleida per a que es deneguin” ?. Ens diuen que no hi ha cap ordre de 
ningú, però si que assumeixen que es donen pocs PAP’S en els caps de setmana de 
nits, ja que és quan més efectius es necessiten i per contra menys agents hi treballen. 
Companys/es demaneu els PAP’S per l’atri, amb els tempos corresponents, ja 
que sinó consta, que “oficialment”, al 2016 només s’han denegat el 3%. 
 
-Indignació dels agents vers el constant “maltractament” que reben, sobretot 
en la planificació del romanent en divendres i dissabte en torn nit, a Lleida i tota la 
RPP, i no tenen en consideració que aquests agents inicien torn de matí el dilluns a 
les 07:00h, això afegit a tots els torns de nits i caps de setmana que realitzen durant 
l’any fa empitjorar i molt la salut dels agents. Que volen els agents? molt fàcil, que 
no castiguem els de sempre i no se’ls planifiqui més torns de nits i aquests dies.  
Ens diuen que miraran de compensar aquesta càrrega dels torns de nits amb efectius 
que per quadrant no acostumen a fer-n’hi. 
 
-Repartiment Vacances a USC Lleida: Rebem moltes queixes, com cada any, però 
ningú les resolt. La normativa vigent (decret 150/2010 i la instrucció 1/2017) diu que 
en cas de les ABP’S, es repartiran les vacances en base a les puntuacions de cada 
agent i sempre respectant el 80% d’efectius disponibles. A més a més, sempre parla 
d’unitat i en el cas que exposem és tota la USC, i quan diem tota és tota, sense fer 
distincions per grups o altres,... Ens diuen que sempre s’ha fet així. Consideren que la 
manera més fàcil de repartir les vacances és per escamots, grups,... i així no deixen 
cap servei al descobert.  
 
-CPP: l’enllacem amb el punt anterior, volen entrar en el còmput de la USC, ja que 
formen part d’ella i ara surten perjudicats en la repartició de vacances, perquè tot i 
tenir més puntuació que altres, no les poden fer perquè s’ho reparteixen entre 6. 
 
-OAC: fa 1 any, aprox., vam fer una petició sobre tenir un únic telèfon per a sol·licitar 
un advocat d’ofici. Es van comprometre a fer-ho, com estan les gestions?. Ens tornen 
a dir que s’han reunit amb el Degà i que estan molt disposats a posar-hi solució. En 
breu tenen una altra reunió i esperen una solució definitiva per la OAC.   
 
-Tancament de la SRC: ens tornen a fer arribar quelcom sobre el seu tancament. Es 
reduiran efectius a la SRC ?. Ens diuen que no hi ha cap novetat i per tant no es 
tanca. I que no reduiran agents a la SRC, ni tanquen conferències, ni res semblant. 
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-Problemes de cobertura amb les emissores portàtils que portem al carrer, com 
estan les gestions de la nova antena ?. Ens diuen que al final l’antena es posarà a 
l’ascensor de la Seu Vella (el que baixa als Jutjats), en breu es posarà. 
 
-Igualtat d’efectius d’USC entre els 5 escamots: rebem moltes queixes i les podem 
confirmar mirant els quadrants. Hi ha molta desigualtat entre els diferents escamots, 
on hi pot haver 4 o 5 efectius més, depenent de l’escamot. Això perjudica (PAP’S, 
Vacances,...) en molts aspectes als grups que tenen menys efectius. Ens diuen que és 
cert, i que estan estudiant com fer-ho per a igualar els escamots de Lleida. 
 
-Petició que els atestats a USC es tanquin durant el torn de matí i tarda, i que 
aquests no es deixin per norma general pel torn de nit, ja que sempre és el torn on hi 
ha menys efectius. Ens diuen que parlaran amb el Cap d’OAC i que miraran de fer-ho. 
 
-Els fulls d'identificacions USC Lleida: continuem rebent queixes al respecte, i els 
agents no veuen en cap cas que sigui quelcom positiu. Demanem que es deixin de fer. 
Ens diuen que de moment es continuaran fent, ja que els hi va molt bé tenir els fulls. 
 
MOLLERUSSA:  
-Romanent fira de Sant Josep, i torn nit sense caporal: fem la petició que algun 
comandament de la CD faci aquest servei de cap d’operatiu. Així mateix demanem 
que es reparteixi el romanent en torn de nit amb altres components de la comissaria, 
ja que sempre “fustiguem” els de sempre (escamots). Ens diuen que ho tindran en 
compte i que ho modificaran, d’igual manera que a la resta de la regió.  
 
- Tenim data per la nova comissaria, Quants efectius augmentaran la plantilla ?, 
quines unitats afegiran a la nova ABP ?,... Ens diuen que apunta que aviat 
començaran les obres, desconeixen el temps que duraran. Volen que sigui un símil a 
la l’ABP de Balaguer, en quant a efectius. 
     
ARRO: 
-Canvis de planificació constantment: els efectius de l’Àrea en finalitzar una 
setmana de treball han fet tots els torns i canvis diversos. Això destrossa a qualsevol 
persona, ens estem carregant la salut dels Mossos. La nostra proposta passa per 
augmentar la plantilla, i si això no és viable, l’altra solució seria una reducció dels 
equips, ja que amb la plantilla actual no es poden garantir els equips amb un mínim 
d’efectius per a realitzar certs operatius. Ens diuen que diem no tenim raó en la 
queixa i que no hi ha tants canvis. O sigui, no faran res al respecte, molt bé ! 
 
-Manca de seguretat i d’espai en els furgons: els furgons no estan preparats per 
a portar tot el nou material, amb seguretat, que s’ha rebut a les Regions (per cert, 
material molt bo), i això fa, que per exemple es portin més unes armes sense l’armer 
corresponent, o material escampat amb el risc d’impacte contra els agents en cas 
d’accidents. Ens diuen que és cert i que estan mirant de com arreglar-ho 
 
-Ha arribat material de protecció balístic, però tan sols tenen 15 cascs balístics, és 
a dir, per a dos equips complerts. Inconvenients: - no n'hi ha per a tots- ; - la manca 
d’higiene està clar que no preocupa gens. Ens diuen que és cert i que miraran com ho 
arreglen, que confiem una mica en la prefectura, ja que el material acaba d’arribar. 
 
-Agents han demanat que aquest material vingui assignat per servei, i quin equip 
l'ha d'agafar i quin no: Perquè no hi ha manera de quadrar-ho (equips que n'agafen 
per 4 persones ja que fan hores extres), i resulta que després dels dos o tres equips 
de treball ordinari, tan sols pots equipar-ne 1 o ½. 
Ens diuen que sempre es deixarà el material necessari per a 1 equip sencer, pel que 
pugui succeir, i que el material l’assigna el sergent operatiu. 
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TRÀNSIT:  
 
-PDA’S fallen moltíssim, s’apaguen constantment, quan poses una denúncia s’ha de 
reiniciar completament, o quan fas un cobrament, això comporta tenir a un ciutadà 
durant molta estona aturat. Les canviaran per noves ?, ens donaran les tabletes com 
ens van dir?,... Ens diuen que tenim raó i que convé material nou, però desconeixen 
els tempos per a fer-ho efectiu.  
 
-El brífing i la sala d’Atestats tenen les plaques del sostre caigudes, el sistema de 
ventilació està a mitges. Ens diuen que ho tenen descobert per a “empalmar” 
diferents conductes, ja que encara s’està renovant tot el sistema de refrigeració. 
 
-No hi ha actes amb tríptic o en falten moltes: Ens diuen que tenim raó i que s’ha 
fet la petició des de l’ART, tot i que no saben quan arribaran.  
 
-No hi ha suficient material per a tots els vehicles i al sortir de servei, has d’agafar 
material del vehicle del costat, i aquest es queda sense res. Succeeix a Lleida i a 
Tàrrega (aquí fan falta molts cons). Ens diuen que els caps de sector no han demanat 
material, com per ex els cons, i per això no s’han reposat. Companys/es digueu als 
sectors aquestes manques de material i el reposaran. 
  
-Perfil dels agents que estan a vector: tenen el mateix perfil de PGME que la resta, 
la qual cosa dificulta i molt les tasques d’investigació d’accidents. No poden validar 
“ATENEA” per tal d’iniciar un atestat. I si passa en cap de setmana no poden fer 
aquella feina i l’han de deixar per un altra setmana, això no té sentit. Ens diuen que el 
perfil és el que és i no hi ha res a fer.  Farem la petició al cap de la Divisió. 
 
-Seguretat en els controls: alguns sergents operatius que només volen “números”, 
ignorant totalment la seguretat dels agents. Ens diuen que per la regió la prioritat és 
la seguretat de tots els agents. I que diran si no?, companys/es quan us trobeu 
quelcom, ens ho dieu a l’acte i farem les queixes/denúncies que convinguin. 
 
-Notificació controls de velocitat a Tàrrega: molts cops tenim aturats 4, 5 o 6 
vehicles, amb moltes persones al seu interior, i per contra únicament 2 agents 
notificant. Ens diuen que s’ha preguntat al Cap de Sector, el qual nega que això 
succeeixi. Companys/es fem vídeos o imatges i les passeu,...ningú ho podrà negar.  
 
-Gossos i altres animals a l’autovia, hem avançat en alguna cosa?. S’ha fet el 
conveni amb la Canera ?. Ens diuen que s’han reunit amb ACESA per a saber com ho 
fan ells (tenen una empresa exclusiva per això) i posteriorment amb FOMENTO on han 
demanat que s’han de fer càrrec dels animals, ja que són els titulars de la via. 
Companys/es ja sabeu, que vingui el titular de la via i s’emporti l’animal en qüestió. 
 
BORGES: 
-Sots cap de la CD perd els “papers” constantment: ha faltat al respecte a diversos 
agents. Volem deixar clar que si no rectifica la seva actitud, posarem a disposició dels 
companys/es els nostres serveis jurídics. Els Recordem que aquest comandament, 
juntament amb el cap de la CD, estan sent investigats per irregularitats en la 
utilització de les càmeres de videovigilància. Passen de puntetes per aquests punts i 
diuen que no hi ha d’haver cap manca de respecte per part de ningú. De les càmeres 
ni en parlen, per què serà?. Companys/es de Borges quan presencieu una manca 
de respecte dels comandaments vers els agents, ens ho comuniqueu i farem quelcom. 
 
-Goteres a diversos indrets: Ens diuen que estan al cas i ho solucionaran. 
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REGIONAL: 
 
-Estat del repartiment de les armilles i fundes pendents, i quan arribaran?. Ens 
diuen que ja s’han repartit el 95%, i en breu s’arribarà al total dels agents. 
 
-Manca d’efectius en totes les comissaries: torns amb una única patrulla a 
Comissaries de la RPP, i algun dia de nit sense patrulles. La nostra proposta és que 
facin de “bons gestors” dels efectius de la regió, i que comencin a fer canvis, per a 
guanyar efectius al carrer. Els companys/es amb segones activitats i adaptacions han 
d’ocupar les places “d’oficina i altres”, i els que estan a les “oficines” que surtin al 
carrer, així reforçarem els serveis. Ens diuen que tenim raó en el plantejament (tot i 
que no té fàcil solució), i que tant a la RPP, com al CME s’ha de començar a buscar 
una solució a aquesta manca d’efectius, i sobretot el dèficit de patrulles uniformades. 
 
-Agents fent servei de custòdia i vigilància de l’edifici sols: ho hem tret en 
altres reunions, agents que estan rebaixats d’arma (salut o altres) i aquests/es fan el 
servei de porta i són l’únic efectiu de tota la comissaria. Ens diuen que ho han dit als 
Caps d’ABP’S i per tant ningú, sense arma, s’ha de quedar sol a l’edifici. 
 
-Informació ràpida i fluïda entre Investigació/Informació i les patrulles que estan al 
carrer ?, per exemple a l’actuació de Tornabous. Ens diuen que arran d’aquesta última 
incidència s’ha parlat amb les diferents unitats i es corregiran certs aspectes. 
 
-Formació: és molt important i com a més millor, únicament demanem que no es 
planifiqui després de la setmana de nits. Ens diuen que no es planificaran en dimarts 
sortint de nits, i que preferiblement es farà després de la setmana de matins. 
 
-Compliment dels horaris i uniformitat dels Comanaments: s’ha de practicar 
amb l’exemple. L’horari s’ha de complir per part de tothom, d’igual manera que la 
uniformitat complerta. Passem per moltes comissaries i per tant observem que no 
s’està fent així. Ens diuen que per suposat que si, i que el cap de la RPP ho controlarà. 
 
-Neteja interior vehicles insuficient: Hem fet diverses queixes. Ens diuen que tenim 
raó en les queixes i que la cadència de neteja no és suficient, en breu ho arreglaran. 
 
-Trasllats d’interns amb possibles malalties infeccioses. Ens diuen que van fer 
arribar la queixa al cap del CP Ponent, i els van dir que no tornaria a succeir. 
 
ALTRES TEMES TRACTATS: 
-Pudor a l’ACD de Lleida: diuen que en breu s’iniciaran les obres per a arreglar-ho.  
 
-Làmines als vidres de la comissaria de Lleida: per a evitar l’enlluernament de la 
tarda, a l’entrada, es farà una prova i si funciona es posaran les làmines necessàries. 
 
-Manca d’espai al pàrquing de la comissaria de Lleida: és un compromís dels Caps 
i per això es pot estacionar, ara bé, l’espai és el que és i no poden fer res més. 
 
-Carregador lots vehicles USC: arran d’un accident es van adonar que el lloc no és 
l’idoni per a evitar lesions, i que es modificarà a tots els vehicles. 
 
-Manca de PC’S a algunes unitats i comissaries: ens diuen que el repartiment ve 
marcat per la DSIP i que en aquests moments no consideren que manquin a cap lloc. 
 
 
Catalunya, 13 d’abril de 2017 
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